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Manifestation of Paradise in the Novel " Sifr EI Bounian" of " Djamel Elguitani” Between
the Absence of the Term and the Emergence of the Concept

Abstract

EL Guitani is inclined, in his works to ascend to an exhaustiveness and invisibility world

through mystical anthems and semantic units. In his novel “Sifr elbounian” he wanted to

brinc together two worlds: Artistic writing world and vision world shaped according to real

worlds and invisible ones displayed through the theme: The paradise presented behind city

term, this has pushed us to choose the theme of paradise as our study subject. This study aims

to discover the themes and symbols opened upon the meaningful world. This has attracted in

order to understand them.

Keywords: City, paradise, revival, Sufism, visin world.

Manifestation du Paradis dans|e roman de" Sifr EI Bounian” de" Djamel EI Guitani"
Entre I’absence du terme et I’émergence du concept

Résumé

EL Guitani était incliné dans ses travaux a monter a un monde d’exhaustivité et d’invisibilité
a travers des hymnes mystique et des unités semantiques. Dans son roman «Sfr El Bounian il
a voulu réunir deux mondes: le monde de I’écriture artistique et le monde de vision qui s’est
modelé selon des mondes réels et invisibles manifestés a travers le theme du paradis se
présentant derriére le terme de la cité, d’ailleurs c’est ce qui nous a poussé a choisir le
theme du paradis comme sujet d’étude. Cette étude vise a découvrir les thémes et les symboles
ayant s’ouvrant sur le monde significatif.

Mots-clés: Cité, paradis, résurrection, soufisme, monde de vision.
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